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Άγιος Γαβριήλ: Όποιος δεν κάνει καλό δεν είναι 
από τον Θεό!
/ Αγίων και Γερόντων παραινέσεις

Άγιος Γαβριήλ ο διά Χριστόν σαλός και Ομολογητής (1929-1995).

(Επιμέλεια Στέλιος Κούκος)

 

Κύριος επιτρέπει την πτώση στην αμαρτία. Έτσι φανερώνεται η ευσπλαχνία του 
Θεού.

http://www.pemptousia.gr/?cat=19179


Όμως, όλοι μπορούν να μετανοήσουν κάποτε στο χρόνο που μεσολαβεί μέχρι το 
τέλος της ζωής τους.

Ο χρόνος είναι το μεγάλο έλεος του Θεού.

Στη διάρκειά του ο άνθρωπος μπορεί να σωθεί, αλλά μπορεί και να καταστραφεί.

Ο άνθρωπος πρέπει ασταμάτητα να επιδιώκει να πλησιάζει τον Θεό.

Τότε ο Κύριος θα τον ελεήσει και θα του δώσει όλα όσα του χρειάζονται.

Ο άνθρωπος μια φορά έρχεται στον κόσμο και μια φορά του δίνεται η ευκαιρία να 
σωθεί.

Καμιά μετεμψύχωση δεν υπάρχει.

Επιδίωξή σας είναι να γίνετε παιδιά του Θεού.

Κάθε βαπτισμένος μπορεί να ονομάζεται παιδί του Θεού.

Με την εφαρμογή του Ευαγγελίου και τον ασκητικό του βίο, που θα τον οδηγήσουν 
στη Βασιλεία των Ουρανών, ο άνθρωπος γίνεται παιδί του Θεού.

Οι απόγονοι του Κάιν θεωρούνται παιδιά του Αδάμ.

Όμως οι απόγονοι του Σηθ είναι παιδιά του Θεού. Δηλαδή τα παιδιά του Θεού δεν 
είναι τα σαρκικά παιδιά, αλλά τα παιδιά της Διαθήκης.

Με αυτό ξεχωρίζουν τα παιδιά του Θεού από τα παιδιά του Πονηρού.

Όποιος δεν κάνει καλό δεν είναι από τον Θεό, όπως κι εκείνος που δεν αγαπάει τον 
αδελφό του.

Εμείς όµως, αδέλφια µου, περιμένουμε την υιοθεσία και την εξαγορά µας από τον 
Κύριο.

 

Απόσπασμα από το βιβλίο, ο «Άγιος Γαβριήλ ο διά Χριστόν σαλός και Ομολογητής».

https://bit.ly/3uVEum8 

https://bit.ly/3uVEum8


